
Protokół nr 4/2014 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego 

w dniu 29 kwietnia 2014 r. 
 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14
30

 

Miejsce obrad: Siedziba Biura Rady Miejskiej. 

Tematyka komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie skargi. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na sesję. 
4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg Komisji był następujący: 
 

Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski. 

Przewodniczący przywitał Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, Zastępcę Burmistrza 

Miasta – Małgorzatę Stachowiak oraz wszystkich obecnych. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy zapoznano się z protokołem z ostatniego posiedzenia. 

Jeżeli tak i nie ma uwag to poddaje powyższy protokół pod głosowanie.  

Przegłosowano: 
Za - 4 (jednogłośnie). 

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia został przyjęty. 

 

Ad2. 
Przewodniczący Komisji - zaproponował rozpatrzenie skargi Pani Barbary Dragańskiej. 

Powiedział, że jest stanowisko Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska w powyższej 

sprawie. Komisja w wyniku głosowania skargę uznała za bezzasadną.  
Pani Dragańska – powiedziała, że konserwator zabytków stwierdził, że budynek należy 

remontować. W listopadzie ubiegłego roku pracownik Białogardzkiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego sprawdził stan techniczny budynku. Uważa, że przeprowadzona 

analiza jest nierzetelna.    

Burmistrz – zapytał Panią Dragańską, czy jest pewna, że podtrzymuje swoje stanowisko.  

Pani Dragańska – odpowiedziała, że tak.  

Burmistrz – zapytał: nie da się Pani zastraszyć? 

Pani Dragańska – odpowiedziała, że nie. Uważa, że gdyby sprawy wyglądały inaczej, to  

Pan by nie organizowałby rajdu Monte Karlino. Zapytała: wie Pan, dlaczego?   

Burmistrz – powiedział, że będzie kłótnia.  

Przewodniczący Komisji – wyjaśnił, że problem wynikł z tego, iż Pani Dragańska 

pierwotnie zgodziła się poczekać na wyrok sądu, a następnie zwróciła się na piśmie o 

przyspieszenie rozpatrzenia sprawy.  

Burmistrz – powiedział, że ze strony miasta i Białogardzkiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego nie ma tu żadnego problemu. Problem tkwi we wspólnocie mieszkaniowej.  

Pani Dragańska nie jest we wspólnocie, jest tylko najemcą zajmowanego lokalu 

mieszkalnego. Burmistrz rozumie, że Pani Dragańska obawia się, że budynek jest w złym 

stanie technicznym, dlatego też kilkakrotnie proponowaliśmy jej inny lokal mieszkalny.  

Pani odmawiała ustnie i teraz postanowił na piśmie zaproponować wyremontowany lokal 

mieszkalny przy ul. Dąbrowszczaków. Na ten lokal również nie wyraziła Pani zgody.  
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W postępowaniu ze wspólnotą Pani Dragańska nie jest stroną, stroną jest miasto. Mieszkańcy 

wspólnoty mieszkaniowej nie godzą się na remont budynku ani na jego rozbiórkę. Dlatego też 
sprawę skierowano do sądu.  

Zastępca Burmistrza – powiedziała, że to, co mówi Pani Dragańska nie ma nic wspólnego 

ze skargą. Skarga dotyczy zaniechań dotychczasowych.  Dzisiaj natomiast Pani porusza 

zupełnie, co innego. Prosi o nie mieszanie wątków i dojście do porozumienia.  

Przewodniczący Komisji – powiedział, że przygotowany jest projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem w sprawie skargi i zaproponował zapoznanie się z nim. W uzasadnieniu uznaje 

się skargę za bezzasadną. Poddał pod głosowanie projekt uchwały w przedstawionym 

kształcie:  

Przegłosowano: za – 4 (jednogłośnie). 

W wyniku głosowania komisja uznała powyższą skargę za bezzasadną. 
 

Ad3. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są uwagi bądź zapytania do przedłożonych 

projektów uchwał. Jeżeli nie ma to kolejno będzie poddawał je pod głosowanie. 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy rondu, 

Przegłosowano: 

Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

b) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na finansowanie lub 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej, 

Przegłosowano: 

Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

c) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Rewitalizacja terenów 

zielonych przy ulicy Dworcowej w Białogardzie” oraz „Zagospodarowanie terenów 

zielonych wraz z parkiem przy dworcu kolejowym w Białogardzie”, 

Przegłosowano: 

Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

d) trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz niepublicznych szkół 

podstawowych i gimnazjów o uprawnieniach szkół publicznych oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

Przegłosowano: 

Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przegłosowano: 

Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

f) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard, 

Przegłosowano: 

Za – 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

Ad4. 
Przewodniczący Komisji poinformował o uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Szczecinie w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Białogard 

za 2013 rok przedłożonym przez Burmistrza Białogardu. Uchwała w załączeniu. 

Ponadto przedstawił pismo Radnego Rady Miejskiej skierowane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie braku w przesłanej opinii informacji o mieniu 

komunalnym za 2013 rok. Pismo w załączeniu. 
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Ad5. 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15

00
.  

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

 

Andrzej Adamczewski 
 

 

 

 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska - Szydłowska 

 

 

 

 

 


